7 Piéces

375 m?

Réf. 4076-SIC
4150 000 €

St-Raphaél

Maison a vendre (83700)
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M-QI Saint-Raphaél vous propose a la vente cette magnifique villa vue M\w

mer. L'adresse du bien, la vidéo de visite virtuelle et toutes les

" -.|

informations financieres sont disponibles en ligne sur le site de Mon

Office Immobilier avec la référence 4064-SIC (Lien direct sur les £ - A '-f""“\, "
e i 1 t Yy

photos)Magnifique villa avec sa superbe vue mer a deux pas du centre . : m }n -
Mn Office. Im obiller

vile de Saint Raphaél et de ses plages.En Rez-de-chaussée vous

découvrirez un tres beau salon tres lumineux donnant sur la tres belle .
W wiv. m-oif @076

terrasse avec piscine qui surplombe la ville. Une cuisine séparée et son

acces au double garage.L 'étage est consacré a ... - i A -,

M-0I Saint-Raphaél offers you for sale this magnificent sea view villa. The address
of the property, the virtual tour video and all the financial information are available
online on the Mon Office Immobilier website with the reference 4064-SIC (Direct
link to photos)Magnificent villa with its superb sea view a stone's throw from the
town center of Saint Raphaél and its beaches.On the ground floor you will discover
a very beautiful, very bright living room opening onto the beautiful terrace with
swimming pool which overlooks the city. A separate kitchen and its access to the
double garage.The ...
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